
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. februar 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål U
Ministeren bedes oplyse, hvorfor SKAT og Skatteministeriet først den 6. au-
gust 2015 satte udbetalinger af refusion af udbytteskat i bero, når SKAT langt
tidligere modtog oplysninger om formodet svindel, og når SKAT var bekendt
med, at antallet af anmodninger og det samlede refusionsbeløb var steget
markant, hvilket betød, at SKAT i den mellemliggende periode udbetalte yder-
ligere 3,2 mia. kr. i refusion af udbytteskat.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Lidegaard (RV), Rune Lund (EL),
Dennis Flydtkjær (DF), Merete Riisager (LA), Lisbeth Bech Poulsen (SF), Jep-
pe Bruus (S) og René Gade (ALT).

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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